
Końskie, 28.03.2024 r.

Starosta Konecki
ul. Staszica 2
26-200 Końskie

Interpelacja

W związku z doniesieniami prasowymi, związanymi z aferą handlowania dyplomami

ukończenia studiów podyplomowych MBA w Collegium Humanurn, prosimy o podanie

następujących informacji:

1. Czy ktoś z kadry zarządzającej, pracowników Starostwa Powiatowego w Końskich

oraz instytucji podległych Powiatowi, ukończył te studia na ww. uczelni

(ewentualnie jest w trakcie studiów)?

2. Jeżeli takie przypadki miały miejsce, prosimy o wskazanie źródeł dofinansowania:

czy były to środki publiczne pochodzące z budżetu powiatu? Prosimy podać

ponadto wysokość dofinansowania oraz nazwiska osób.

3. Jeżeli takie dofinansowanie miało miejsce, prosimy o podanie, czym wydatki na

podnoszenie kwalifikacji zawodowych tych pracowników były uzasadnione?

4. Czy w ogóle były przypadki kierowania przez Starostę pracowników oraz kadry

zarządzającej na inne formy kształcenia, mające na celu podnoszenie kwalifikacji

zawodowych w ramach dofinansowania ze środków publicznych? Jeżeli tak, prosimy

wskazać uczelnię, wysokość oraz celowość dofinansowania, a także nazwiska osób.

5. Interpelacja dotyczy okresu 2018-2024.


